
Z l f I S I U
sa 24*sjedolee Skupštine opštine Banja JUuka odršane 29.3»lS>65.g.

Sjedoiea je pouela u 9 Sasova.
Predsjedava predsjednik SkupStine opotino »iilorad ro*

pović. Zapionik vodi alužbmik SO Olujiđ >ogoljub,
Prodsjedavajući konstatuje da sjednici prisustvuje 65 

odbornika, opravdaao da je odsutno 14» neopravdano 21 odborni..
Odaaitvo su pravdali odbornldt Brković flada. Djeliđ 

Baisa» Djonoviđ %jetlana» СЦааосак Duaan, liadaimujagic Iomat, 
Kneževiđ /iado» Budimir ZvonlKlra» Kuduzović Ibrohia. Cdld tlira, 
Pirolić Duuanka, Pucar M U a n t Trikić Vojidatr, Zoćević Puad 1 
Trkulja Mitar.

. Uisu pravdali odsustvot В1адоjević Dragomir, Dulie /1п= 
ko, Jajčcvić Ivica* Kovaćeviđ L'ilivoj.Banović Simof Buca Hamdija, Сираб Vojo. Čgmi 71 adim.tr, Ginovoki 'iomialav, Jakirlić Sultani= 
ja, Knećević fielja, KogelJ Boris, Кгезко Vera, Llacanović Hlkola, 
Hoglajlić Ibro, Medić Huseia, liemić PdLdvan, 'iemić Salih,?opović 
/id,' Hajić JSeaad i Tripalo Vjekoslav.

Predsjedavajućl predlaže alijadeći

D l H l l  R £ D
¥ 1. Prijeđlog Prograoa mjera sdravotvene zaatite na pod=

rućju komune za 1965.godinu,
f- 2. Izvještaj З Ж  o radu za 1964.godinu na pođručju op=

ćtincf
4. 3. Informacija Sekretarijata za inspekcijake poalove e 

iavroenju zakljuČaka sa sjednice Skupatine opštine od 25.11.1964.
godine, t 4. Izvjeataj Grodjevinske, Komunalne, Sanitarne,Stambe= 
ne i Tržne inspekcije o radu za 1964.godinu,

~h 5. Inforuacija Zavoda za društveni razvoj, unapredjeaje 
privred plan i statistiku po pitaaju prestanka raaa servisa 
mjesnih zajednica 1 o mogućnostima za n lhovu reorgonizaciju,

+ 6. Prijedlog Odluke 0 izmjenama i dopunama Odluke o^ 
unutrašnjoj organizaciji i djelo.crugu r 'da organa uprave Skupštie 
no opštlne.п7. Prijedlog O.luke o izmjenama i doputiaoa Ođluke o 
sistematlzaciji radnih mjesta organa uprave Skupštino opštine,

L 0, Prijedlog Ođluke o doprinosima i porezima gradjana,
V  9. Piijedlog Odluke o stopama opštinskih doprinosa i 

poroza i 0 visini doprinoea i poreza koji so plaćaju u paušalnim 
Лапоо1ш ц4- lo. Frijeđlog Odluke o maksimalnirn paušalnim godionjim 
osnovicama doprinosa od zanat kih djelatnosti i o minlm,-lnim os= 
novlcamadoprinosa od zanatskih djolat osti i do.rinosa od samo= 
stalaog vraenja intelektualnih uslugi, koji so razrezuju preoa 
stvarnom lionom đohođku,



4  li. Prijedlog Odluke o koaunalnim takaama,
ч 12. Prijedlog Odluke o izajeni Odluke o op;tiaskim pore*» 

zu na proaet robe na malo u trgovini i ugostiteljatvu."N/ 13. Prijedlog Odluke o zabrani preprodajo ulazaica za jav= 
ne priredoe,

-f 14. Prijodlog Zakljudka o ovlaatenju Savjeta za organizas 
oiono i pravne poslove da daje saglasnost na opate akte o uredjis* 
vanju unutrašnjili odnoaa u radnoj zajednici org:ma uprave Skupštine
opatine,д  ̂ Prijedl°S 2akljueka o davonju saglasnoeti na odluke 
savjeta 03novnih skola "Milan Uadmanw i "Mladen Stojaaovidn o iz*» 
dvajanju područnib skola u Sargovou i Drakulidima o njihovom epa- 
janju u Ou^ovnu akoiu Sargovao,

•4 ^бу Prijedlog Rješenja o osnivanju Oaaovne aicola Sargovac,
1 17. Prijedlog Ođluke o godianjem planu sječa za 1365.go=

dinu, ža šume u grad easkoj svojini,
r 18. Prijedlog Zakljuoka o odobrenju ikaza ајоба za šume 

u grad enokoj svojini za 1964.godinu,
4  19. Prijedlog Zakljuška 0 odobre.ju inkaza sječa oumekog 

privrounog preduzeđa Banja Luka za 1963*godinu,
2o. Prijedlo ’ Zaključka 0 odotr enju plana sjeca Lumakog 

privre. nog pređuzeća Banja Luka za 1965«godinu,
-4- 21. Prijedlog Zaključka o odobrenju plana sječa Šumskog 

privrednog preduzoća Bosanska Gradiška za 1965.godinu,
22. trijedlog Rjeaenja o davanju prava korićte .ja ribljeg 

fonda Osnovnoj organizaciji sportskih ribolovaca Banja Luka,

i23. Prijedlog Zaključka o davanju saglaanosti na plan 
unapredjenja idbarstva za 1965*godinu,
24. Prljedlog Rjeaenja o prenosu neiskoriзtouih sredstava 

po zajmu za ugostiteljske objekte u G.šeneru i na Behitlucima na 
llotelsko ugostiteljsko preduzeće "Bosna" Banja Luka,

V 25. Prijedlozi rjeaenja o d avanju garnncija*
a) —  Ooou zdravlja Banja Luka
b) —  BDP "Jlektro Banja Luka"
cj—  Montažno preduzeco ,,In8talater,, 
d)~ PDI "Vrbas" e) —  Radničkom univerzitetu 
f>- Rudniku mrkog uglja

4’ 26. Prijedlog Zaključka o davanju prijedloga Izvranoa 
vijeću ЗШШ1 za zamjenu Odluke o odredjivanju mjesta koja ee sma= 
traju naseljiaa gradskog karaktera,

4  27. Prljedlog ZakljuČka o davanju prijodloga Skupštini 
sreza za izajenu Odluke o ođređjivanju užeg gradjevisnkog геопа па 
pođrućju opštinc Вапја Luka,

28. Prijedlog fiješenja o odredjivanju Zaštitne rađionice 
"Obnova" orgauoa koriatenja na nekretnlnama opštenarođne imovine,

29* Prijedlog Rjeaenja o poaištenju Rjesenja ЛОО B.Luka 
brojt BD 385A od 18.11.1959 godine 0 dodjeli nacionalizovanog naiz= 
graijenog grsi jevinskog zemljišta Upravi atambene zajednice Banja 
Luka.



Зо* Pfijedlog Rješenja o kupovini dvije atamberae 
agrade vlaoniatvo Jokanoviđ Aleksandra i bolaja rodj.Jokaaović
.,oOnije, Prijedlog Rješenja o prenoeu prava koriatenja nass
Cionalizovanog 2вш1 jlSts sa Baaili Drsgice i Llarsilija na Salla 
hngtit Bekira, Zaimovid Hatidžu i Zaimović Zlatkp

32. itijedlog Rjeaenja o pronoau prava korištcnja nacio=
nalizovanog zemljiSta ва Sačiđ Ibrahima na iSulieinoviđ Hajz-iju i 
Sakibaf ТЗЗ. Prijedlog Rieuenja o imonovanju Komiaije za razgra= 
nlčenje aumskog i poljoprivrednog aemljišta,

-4- 34. Prijeđlog Rješenja o razrjedenju naoelnifta Sekreta= 
rijata za imutrašnje poalove skupštine opštine,

Л- 35. Prijedlog Нјезеаја o postavljequ naoelniUa 3ekre» 
tarijata za unutrašnje poalove okup tine opatine,

з$, Prdjedlog Rješenja o obrazovanju Komisije za ocje= 
njivanje olužbenika Skupštine opštine,

4. 37. Prijedlog Rjeaenja o imenovanju predstavnika drua= 
tvene zajednice u Savjet radne zajednice Ponda za etoabonu iz= 
gradnju ppštine Заија Luka,!

38. Prijedlog Rjošenja o imonovanju preiatavnika Skupštla 
ne općtine u Komiaiju UđruŽonja R7I za njegovanje tradicija iz
radničkc ; pokreta IOB,’

39, Prljedlog Rjedonja o imsnovanju predstavnika druš= 
tvene za0ednice u Savjet Osnovne škole Šarhovac,

taksaaa.
40. Prijedlog Odluke o opštinskim administrativnim
41. Prijedlog Odluke o opštinskim sudskim taksama.

-f- 42. Prljeđlog Rjeaenja o davanju saglasnostl za pro= 
longiranje kredlta odobrenog PDI "Vrbas'' iz sredstava LIP.

ci Banja
4r 43, Prijedlog Rješenja 
г Luka na lnvesticone zajj

o davanju garancije Op toj bolni9* 
.jmove ,

44. Prijedlog Rjslenja o uzimanju posjeda nacionalizovam 
noizgral jenog gi'adjevinskog zemljišta od ranijih vlaanika

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen.
Zapisnik sa orošle ajednice ovjeren je bez primjedbi,4
Prclazi se na r jećavaaje po dnevnom ređu.
1. Izvjestilac je Karabegović Vida, predejednik 

Savjeta za zd avlje. Bspoze izvjestioca prilaže se zapisniku.
Odbomik Rođić Dušan: birači u Kolima tražili su 

svojevremeno izgradnju a bulante i tvrde da su im to obećali pod= 
predsjednik Skupštine Džankić Pikret i upravnik Doma zdravlja 
Dara Djevenica, i da to obećanje nije odrŽano.

Odbornik Ciganović iiilan: Problem obezbjeđjcnja 
zdravstvfune zaštite prigrađskih naselja Je sve aktuelnije^ pa 
ovaj Program treba što hitnije izvršiti, da bi se smaajio pri= 
tisak na zdravstvene ustanove u Banjoj Luci, jer to nije aamo.; 
zdravstvcni problem, nego ima i politički aspekt.
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Ođbornik Keser Ljubomir: Ovakav program donoaen je i 
proSle gođina ali nije u cijoloeti izvraen« Ima otrori koje su 
prošle odine bile predvidjene u programu, i ne aamo ato niau 
izvraone, nego nieu predvidjene ni u ovogodianjem programtnapr. 
izgradnia bunara u Konatarima ili izgradnja VC u akoli u Sutrau* 
njicl. Sto se tiče anbulante u Kolima. birači ou bili opremni da 
pomo jnu putcm aa iodoprinosa, ali je izgradnja onemo jućena zbog 
prosij ne plana i pookupljenjap Medjutim biračl tvrde da je izgračU 
nja onemogućio predsjednik Skupotine, jor da aaatra da troba raz= 
vijati airavstveni centar u a.oelieru,’ a ne u kolifaa. Zbog ovog 
uvjor nja neuopjevaju ni zbordvi birača.

Odbornik Kreaenović Вобко* Ovaj Erogram jo nopotpun,na= 
ročito u pogloiu zd avstvene zaotite zomljoradnlka. Giajonica jo 
da prihodi opštine od stanovništva r istu, a zdravatvona eaatita 
zeoljorađnika se ne proširuje. Fredlačem da stručna slunba protu* 
či pitanjo proairane zdravstvone zaatite zemljoradnika i da anali* 
zu iznese prod Skupštinu.

Odbornik Majstorovič Anto« Birači Vrbanfo' gdje živi 4»5oo 
ljuđi#: a sa okolinom i ranogo viae, smatraju da im je anbulonta neop= 
hodna.: Higijona je na najnižea nivou, ncsaa kanaliza-ije ni vodovo= 
da, putevi su prašnjavi a veliki broj ljudi i škol;ke djeoa bolus 
jo ođ TdC ili naginje toj boicsti. Birači su spremni da učestvus 
ju u izgrađnji i traže da u rasporodjivanju anbulanti Vrbanja ima 
prioritot.

Odbornik Zeljkovlć Jovans lia području Dobrnje ništa se 
no planira, čak ni ono najosnovnije tj. oprezaonje anbulaate i do= 
vodjenje vode u školo, Izgleda da o tom pođručju niko ne vodi ra= 
čuna. Odbornik Ličma uadraila* Fodručje Budžaka udaljeno je od 
grada 4 do 8 кш, Neraa zdravstvene ustanove ,! a eaobraćajne veze su 
takve da je boleoniku nemoguće doći do grada. Nedovoljno jo o’oez.vje« 
đjena zubna njega i pregleđi školske djece, Vozila stanice hitne po= 
noći su nedovoljna i olužba neefikasna. Iz ovih rasloga birači 
Buđžaka snatraju da i Budžak treba da ima prioritet u izgradnji 
zdravstvone stanice.

Odboraik Salvarica Br.Ljubodrag: Iopravno je na-clo da 
zdravstvenu alužbu troba približiti krajevima koji su udal eni 
i sa slabijin saobraćajnim vezaiaa. Srodstva koja ш  pr-dvidjena 
u Programu lpak bi se raogla bolje upotrebiti. Smatram da je za ko= 
nunu ranogo važnijc proairenjc porodllišta, nego izgradnja neuropei* 
hijatrije za koju se pređvidja investiranje 25o oiliona. H-ćoatae 
tak rrograma je i u tome što predvidjena sredstva nisu ađekvatna 
postavljenira zadacima. завл

Ђ&хјјжшјјасаЗв&заЈхлOdbornik Lovrić ožidart frostorije zapooete anbulante 
u Biatrici upotrebljene su za staaove prosvjetnih radnika, tako 
da jo pitanje anbulanto оага!о otvoreno. hpedlaže da se i tom 
pitonju pouveti pažnja kao i da se oboabjedi obavezan prugled svih 
učenika prvih razreda.

Odbcrnik Pavičević Milo* Trebalo bi nešto prođuzeti u 
pogledu bolje organlzacije rada u zdravstvenim ustanovana, poseb= 
no u pogledu prijema i odnosa preraa pacijentima. ireventlvnoj za= 
štiti moralo bi se ta odje posvetiti daleko više pašnje«



Odbornik К&1«јević Dragutin: djocije bolosti au u anatnom 
porastu, kao napr.rahitis. oboljeaja respiratornih or/^ma i đru= 
g*. Takadje postoje nodostaci u orfjanizaoiji cjepljenja djece.
0 oviia pitanjima Ргодаат bi morao da zauzne jaeaa stuv.

Ođbornik Obraliđ Esad: u Vrbanji je nužno locirati jednu 
zdrave venu atanicu jer su zdravetveni problomi Vrbanje doatigli 
kritičnu tačku.

Odbornik Plavčič tdlorad« eredatva najmnjenjena za inveatioi« 
je u zd-avatveau zažtitu čeato se troae neracionalno* a problemi 
se ne rijeaavaju do кгаја. iredvidjena zdravetvene atonice treba* 
čo kompletirati kako bi mosle da pružaju potpunu zdravstvaau za= 
atitu na svon području* U pogledu centra za vakdnaciju smatrim 
da je bilo viae uapjeha đok se ovaj rad o'oavljao ka..iparijaki* nego 
sađa*Odbornik Karabegovič Vida, izvjestilac, Što ae tiče Investi* 
ranja predvidjenih investicija, iz budžeta se fina sira samo prva 
faza izsradnje Školakog djecijeg dispaazera i dajo učešće za izgrađ* 
nju mikroroonakih zdrav3tvcnih atanica. Sve drugo finanairaju 
Dom zdravlja i Komunalni z ,vod sa aocijalno oaiguranje. Igradnja 
bunara i \10 pri školama finnnaira so iz sredstava Ponda za 3 :ol= 
etvo i sredstava njasnih zajednica.

U vezi pr-dloga odbornika Kremonoviđ Boška obavjećtavлт Skup* 
štiau da je Savjet za zlravlje obrazovao grupu kojoj je stavio u 
zadatak da prouci pitanje proširene zdravstvene zaštite zenljorads 
nika.Što 36 tiče oistemateklh pregleda školske djeco ni so vrše 
u okviru kadrovskih mogućnosti i za aada so više ne može postići.

Sredstva za proširenje porodilišta oože da obezbjedi samo 
Opšta bolnica* Ifedjutim prioritet bi trebalo đati zaraznora odjele= 
nju. Za milcroreonsko zdravstvene stanieo inveotitor je sa Soji 
Dom zdravlja. Organi saooupra/ljanja u Oomu zdravlja planirali 
su da зе te zdravstvene staniee lociraju u Budžeku. G.Šekoru i u 
Hudarskoj ulici. Kodj .tim, i Vrbanja ima ozbiljan prioritet. a 
rjošono je i pitanje lokacije, dok u Uudarekoj ulici postoje prob= 
lcoi oko lociranja.

Odbornik Pavićević Kilo: nctačno je da u Eudarskoj ulici 
nije rasčišćeno pitanje lociranja. Uaprotiv mjeoto je predvidjeno. 
a i birači su već saz ali za izgrađnju planiranu iz.Tradnu, pa bi 
bilo nezgodno aada odustajati.

Odbornik Rc odić Bratoljub: smatram da bi od svih objekata 
bilo prioritetnije osposoblti zdravotvenu stanicu na lianjači.

Odbornik Babić Živko: lntereauje me kakvi su planovi Зота 
zclravlja u pogledu raodemizacije i osposoblj vanja zdravstvcnih 
staaica u Krupi, Ivanjskoj i Bronzanoa liajda u.

Haliriović Kemal, službenik JDoma zdravlja: pitanje rada zdrav= 
stvenih stanica u Krupi i Br.Kajdanu rješilo bi se izgrainjom 
stanova za zdravstvene rainike u tim naseljiraa«

Ođbornik Vehabović Ј&геш prcdlažem izgradnju velike zdrav= 
stveue uetanove ujedinjavanjem sredstavo Boaa zdravlja*Kosunal= 
nog zavoda zasocijalno osigiranje i Skup.ti.ie op tine, gdje 
bi bili emješteni poliklinike, speoijalis tičke olužbe, služba 
hitne pomoći i školsko djećiji dispanzer.
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Odbornik Džankić Pikret: Lekar za Krupu ie obeabiedjan 
1 opsluživaće i područje Bodca* U Dobrnji treba i đalje raounati 
ca vojnix 1јб;:агоа, ali obezbje liti naajeataj za au'oulantu« U Br. 
Majdanu naujeno jo privreaeno гјезепје sa 1 jeiaroa iz %voda za 
reiiabilitaciju* iigdjutia za par mjeseci isti đe se problem po javiti 
i u Ivaajskoj# jcr sadašnjem. ljckaru ističe ugovor, Doa zdravlja 
tr ba da ato prije izradi рго.^гат izgrađnje eđravstvenih punktova 
nc opštini i da ga izneae pred Savjet za zdravlje i prod okupštinu 
opotine.

iredsjedavajući iopovid iiilorad: irogram jc obuhvatan 
ali 1 nerealan« Dom zdravlja treba da ga uskladi sa materijalnim 
monućnostina« He bi trebalo praviti krupne planove aa gradskom po= 
li.linikom, kad za to nema sredotava* nego je bolje d„ se reali* 
ziraju skromniji planovi, U irogra mtreba un jeti zal:ljučak da se 
u toku godine izradi program izgrodnje zdrarstvenih ustmova u 
oputini« pri černu se mora obezbjediti realna oonova 1 rarađnja sa 
radnlm organizaoijama i sa ЈКД, Svim zd avstvenim ustancvama treba 
uputiti preporuku da vode računa o prioritetu pri invoatiranju, 
Dokrciju zdravstvenih stanica treba da odredi savjet Doma zdravlja* 
vodcđi raouna o tome da Rudarska ulica ima prioritet, jer ođ pocet* 
ka Rudarske ulice do Dr.Majdana neoa ni jedne zdravstveno ustanove,

iurakovčić LbLljenkOfUpravnik DjeČije bolnicc: Dajveći 
eđrovotveni problemi па opštinl au visoka strrtnost dojenćndi# tubei's 
kulozu i zarazne bolesti« Ovi problemi niou našli adekvatan izraz 
u prograau, jer se za njihovo rješavanje, izuzev školski i dječiji 
đio.-anaer* niuta ne predvidja, Smatram fia je zdravstvenim uotanova* 
ш  dato previše mogućnosti da same rjećavaju o prsblemima koji ina= 
ju općti znacaj. Uerealno je građiti patološko anato r.ski institut 
i ćilčno objckte, kad imamo mnogo važnijih potreba, Postoji idsja 
1 trebalo bi je ostvariti da se objedine sve ađravsfcvone ustanove 
u Danjoj Luci 1 da se programiranje i inveatiranje vrši centralizos 
vano.

Progr.m mjera zdravstvene zaštite usvojcn je jeclnoglasno 
oa pi'imjedbama 1 zakljuccima datim u rezimeu predsjedavajuđeg.

2* Izvještaj o radu 3DK na području opčtine za 1064,go= 
dinu poduio je predstavnik 31Ж,

Izvjećtaj je usvojen jednogl •зпо bcz primjedbi.

3* Informacija Sekretorijata za inepkeijske poslove o 
izvršei.ju zaključaka SO od 25*12.1964. usvojena je sa zaključkom koji je predložio predsjedavajući Ililorad Pop vic, da lnspekcijski 
organi pojočaju aktivnost na spriječavanju nedozvoljene stanbene 
izgradnje rušeajem takvih objekata dok se još nalaze u pooctnoj fa= 
zi izgradnje*

4. Izvjeatilac je Gazić Derviš,a predajednik Savjeta za 
komunalne poalove •

Odbornik Plavčić FTilorad: neumjesuo je što se u izvjestan 
jima inepekcija traži povećanje broja radnih mjeata i nabavka орге« 
пвф jor ta pitaaja troba razmotriti kađ se odlućuje o orgouicaoiji 
organa uprave i njihovej opremi u ci,elini. Pian rada iuspckcija 
je neroaian i ncće se moći ostvariti* Sto se tiče mjci'a koje se 
prcdlažu za komu alne radne organizacije, treba naglasiti da se tu 
rađl o preporuci*



Oćib..niik J2ubo Ahmet* gradjanl aamjeraju đa Де stanje 
u poglođu komlolne ćietooe i higijeae iz gođinc u go-Jinu &vo goro« 
liapredak se aoze konstatovati иашо u pogledu higijene nu pijaci 
iako bi i tano trebalo poetaviti јоз izvjeatan broj tesiji* Akciju 
uredjcaja grada treba bi boljo organizovati. Ha ulice troba po= 
staviti korpe za otpodke« a kante za sneće ne bi oe omijclo vidje= 
ti sa ulice« Gradjevinukim preduzećima treba preporuuiti da ciste 
svoja vozila, a ako to neće treba ih strogo kažnjavati# Tržna in= 
spckcija morala bi se boriti za poštovanje stondarda u prodaji voća# 
jer se aešava đa ee voće nižeg kvatiteta prodaje kao da jo vieeg 
kvalit cta«

Odbornik ravićević Llloi od Kouiuainog preduzcća nČisto= 
ća“ treba se zatražiti da ao ulico ciste ranije, a u vrijeme kad 
ljudi idu na posae« Sve ins.ekcije trebalo đa Češće obilaze prigrad« 
ska naselja, jer ве u tim dijelovima vrlo često krše higijc-nski i 
drugi propisi# tako napr# u Rudarskoj ul.ici izlijavu ce fekalije 
i gaji stoka a niko ne preduzina niSta protiv toga#

Odbornik Obralić noadt gnaira da treba proširiti rejon nc 
koi,i je zabranjeno držanje stoke#

Odbomik Sukalo Dušankat Preduzeće "bitoprodukt" taoralo 
bi bolje orranizovati prodaju hljeba# jor je nchigijecki i opasno 
da isto lice uzima novac i daje hljeb.

Odbornik Kapor .-ooirt u gradu je nnogo prljavih i zapušteni 
mjesta kao što su Eeljeznićka s tanica i sl. edje fci se sa malo sred* 
stava noglo efiiiatno intorvenicati#

Ođbornlk Pranjić Antos "Žitoprodukt" ne;:ia mocućnostl da 
uvede bla^ajnike u kioske u kojima se produje hljeb.

Patkovski Karlo# pređstavnik Opstinskoj javnog tužilaštvat 
Betaćni au podaci iz i.:vještaja da kođ Opjtinsl:og javnog tužilaštva 
iaa veliki broj nerijeaenih krivičnih prijava i pri^ava za krivič= 
ne prcatupa Ins.ekcije bi trebaie posvetiti više pazaje otkrivanju 
težih oblika jprivrednog krioinala i pcvređa na radu.

Predsjedavajući Milorad i-opovićt Izvjeatajo inspekcija tre= 
ba usvojiti osim zaključka da se dislocira Tvornica koža i đa se 
sruće ove kuće izgrađjene bez gradjevicske dozvola# a ва nadopunom 
da treba preduzeti mjere za omogućavanje privatne izeradnje u odobre*
nom rcjonu#

Izvjeataj Gradjevinoke# Komumlne# Sanitame# Stambene i 
2ržne inepekcije o raun za 1964.godinu usvojen je sa zaključcima 
datim u rezimeu predsjedavajućeg.

5. Izvjeetilae je ilsdić kade# dircktor Zavoda za društve= 
ni razvoj# unapredjenje privrede# plan i statistiku.

Gdbcrnik Obralić £sadt (diskusija se prilaže zapisniku).
Ođbcmik iluhurdarević Avđot stav stručne službe SO nlje 

u potpunceti opravdan# jer гко mjesnim zajednicama ne ootanu зег= 
viai one će ве pretvoriti u adminietrntivne tvorevine bez adciini* 

strativne podloge. S druge strsne ni jedno koinunalno preduzeće # ра 
ni "Donaćin" nisu uspjeli u potpunosti zadovolje potrebe gradjana.



Sanardilč 3ožo, predo avnik preduzeđa nDomađlnns 
Dlo je izrađjen detaljen plaa reorganizaoije serviaa, aa kojim 
su 3© aložili svi sekretaid mjeonih zajednica, ali su dogovor 
održali saao "Borik" i nCeatarn. "Doiaaćin" Je bio produaep iz* 
vjosao mjore i iamjonio avoje plaaove, to se saia doveden u 
noasodan poloaaj ovakvim postupkom ostalih mjeeaih aajednica.

Odborniic Kapor -omir: Smatram da je stav strucnc 30 
ajenih zajednica “eentar" i HBorikH i pceduzeda nDouain" ispra* 
van, pod uolovom da Donaćin obezbjedi vršenje uoluga koje su do 
sada vršili aervisi.

Odbornik Muhurdarević Avdo: Pitanje je da li će nDo* 
mećin" održnti obećanja da đe svoje poslovne je inice zadraati 
ca rajeatina gdje su do sada radili serviai.

Medić Bade: Skup. tina opstine treba đa zauziie stav dali da ве eerviai (zanatskl) pripoje preduzeću HDomaćinnr ili 
da se Ofinuju kao poaebna preduzeć^ kao i da li da se osnuje je= 
đinstveno pređuzeće za vrženje knjigovođstvenih usluga i za
spreaanje i čišćenje zgrada.

Krkić riunib; sekretar Kjeane zajeđnlce nHi3eta,fs 
Stanbcna zajednica "Hiaeta" prcdlagala je svojevremeno intcgra* 
ciju eervisa«’ ali "Centar'* nije na to priatao. Što oe tiče za= 
natckog serviaa, preduzeće "Docmćin'' nije htijelo da prouzme lo» 
tcale ko ji su u privatnon vlaaništvu a u ko jioa se e ada naiaze 
sorvisi, što znači da ne bi zadržali svoje poslovne jooinice na 
tim mjetina. Zato je Savjet odlučio da se tl servisi daju Save= 
zu gluvlh.

Buzdalek šefket, sekretar Ujesne zajeunicc G.^euer* 
Шјезпа zajednica G.be er prenijela je svoj prevoznicki eervis 
freduzeću "rrevoznik". što se tlče pogona za uzgoj peraui, nu= 
djen je ZZ Banja Luka ali ga nijc htijeln prihvatlti, pa ga sai 
nudimo jednom zagrebaćkom preduzeću« U pogledu banja, najbolji 
ialaz bio bi da se ugostiteljski objektl i banje objedinc u jed» 
no preduzeće.

Predatavnik Mjesne zajednice "Centar"* Serviei su bili 
nerentabilni i pored povlaštenog položaja u pogledu obavcza pre= 
ma drustvenoj zajednici« U takvim malim radnim or ,anizacijama rad= 
nik поиа per3pektive, niti djeluju drustvene orgaaizacijo ni orga=
ni aanoupravljanja.

Odbornik Ciganović rdlan* Integraciju servisa trcba 
izvrćiti jcr jaca radna organizacija pruža boljo garanoije sa 
brzu i atručnu uslugu. Što se tičo pogona za uzgoj parađl njega troba da preuzme ZZ, a banje prodavl nokoa ugoatiteijskom pi*e= 
dazeću.

Li^raća Hanko, člana Savjeta Mjcsne zajednice "Шеjdan": 
Statutom opštine omogućuje se da mjesne zajedaice organisuju vr* 
aonj zaoatsnih uoluga. U skladu s tia Шјеапа zajednica "Шеј an" 
je osnovala radnu orgaaizaoiju za knjigovodstvo kao i za aanat* 
sku djelatnost.

Ođbornlk KlavČić l'ilorod: Za knjigovodstvene usluge jo 
najbolje da se formira jedinstvena ra 'na organizacija,' a što se 
tiče uzgoja peradi najnor:ialnije je da to organizuje Zemlјога mike 
čka zadruga.



Pređsjeđavajući ililorad Popoviđ: aavjetiraa mjesnih zajed* 
nica treba uputiti preporuku da avoje zanatske serviae pređaju pre= 
duaoću "Bociacin". a knjigoeodskvene serviee i servisc za oišoanje
staoova da objsdine u $odi\o preduzeće. Ugostiteljske objekte i ba<« 
nje u G-oinjea oeneru treba objediniti u poeebno prođuae .o# a pogon 
za u. goj peradi treba da prouzae Z Z .

Zakljućak koji je predložio predsjedavajući usvojen je 
sn 1 protiv i 2 uzđržana glaaa.

б* Izvjestilac je Ciganović L'dlan* 
Predlog Odluke unvojen je jednoglaauo.

7* Izvjeatilac je isti.
Gnjatić Vitomir, olana iavjeta zPunutraanje poulove: 

psredlaćo u ine duvjeta da se povisi stcpen školske sprcno kod is*» 
vjeunih referata kao što su za analitlćke poalove, za opati krimi* 
nalitet* za kriioinalistićku teimiku, za evidenciju* za javni red 
i шхг» kao i da se uveđc novo radno mjeeto za oaloljetniuki kricd* 
aalitst*

log,
Odboruici Babić Živko i rioaić Duško podržali nu ovaj predle
Predajedavajući idlorad Popović predložio jo de se pređ* 

log no usvoilv јег lica koja зе nalaze na tim radain mjestima ne* 
naju predlozene kvalifikeije*

Zalcljučeno je da se pređlog 0*luke usvoji како je dostav* 
Ijen odbornicjUna* sa dopunon da se uvodi ’ јесшо radno ojesto kao re* 
ferat za maloljetniĆkl krimirialitat«' sa arednjom akolskon spreraoo, 
kao i da Savjet za organizacione i pravne poslove detaljnije raz* 
motrl sistematizaciju Sekrctarijata za unutrašnje poclove i evoj 
prc'log izneso pred bknp;jt inu oputine*

8* Izvjectilac je Sfcende ija Veljko.
Odbornik Vulić Boško: biraći u eelima Borkovići#Kmoćanle 

Obrovac* Psrvan 1 Slavićka složili su se за stopama doprinosa 1 
porciza* ali snatraju da nije opravdano povećanje katastnrskog pri= 
hoda* Takodjer predlazu da se ne uvodl plaćanje za zaprežaa kola, 
a da 80 stope doprinosa зшапје za I u  korist Foada zdravotvenog 
03it?iranja zemljoradnilia*

Us Izvjestilact katastaraki priliod povećan je u cijeloj 
zcr.ilji, jer vićo ni je odgovarao otvaruo j vri jeinoad. * oto se tiče 
visine stopa moralo se ici đo prosjcčne rcpubllčke stope da bi ae 
postigLa dopunoka arcdstva od republike* Згој poreekih obvcznika 
з ш  jio зе od 17 na 13*ooo. Plaćaaja za kola nija nikatevo opstln* 
ska taksa, voć ae radi o naknadi za javne puteve oiju vicinu ut= 
vrdjuje republičko izvrSno vljeće.

Odbomik ;iodić Dusko: birači u Kolima se žale da se po= 
jodinci zadužuju prekosijernim porezom, iako za to nema realnog 
osnova* &

Odbomik Kremenović Božko: ako je broj obveznika araa= 
njon za oko 4.000* како jo doalo do povećanja prihoda opstine iz 
tog izvora za coa 55 /ailiona dinara? Smatrum da bi boljo bilo sraa* 
njiti poreze 1 tako atiraulirati individualnu poljoprivrediiu proiz= 
vodnju* pa raakar izgublli dopuuska sredstva iz republike* јег se 
ovako gubi interos seljaka za proizvodnju*
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O lbomlk ?o jnović aatko* Saatrara da bi poljoprivređne 
proiavod.lace ia rigrađskih naoolja trebalo јабе oporoiovati јег 
ou u đaleko povolj.aiјеп položaju, kako zbog blizine triiota* ta= 
ko i zbog tot̂a što su Sesto u raanoa odnoeu«

Izvjeztilac: Stopa je jedinatveoa za ove obvoznike. allra 
ou aonovice poreza izdifereacirane, pa se poatiže isti oi’okat.

Uvo јело bei izmjcna** s jednim glaeoa protiv«

9. Izvjeotilac je Skonđerija 7eljko*
Odbornik Piavčlđ --ilorad: Soatram da bi odborniciae uz 

ovakve odluke trebalo đostavljati opširnija i razualjlvija obrazlo* 
žonja kako bi bill u etanju da ih objaoni biračiraa*

Predlog Odluke usvojen je bez izmjena jeđuočla -io«

lo* Izvjestilac je Skcnderija Veljko.

Odbomik Džankić Pilu?et postavlja pi unje da li ee oože 
oolzboditi рогеза zaaatlije u bivain opatinskira centrima <1а bi se 
ati-iiliзп1о otvaranje zanatskih radnji u tim mjestima jor ooda no=
na nikakvilu

Odbomlk četojevie liada: iznosi mialjenje zanatlija radio 
ш  aaičarske atruke da ou pretjerano oporezovani i predluže da 1ш 
ae OLiatiji visina poreza«

Prodlog Ođluke usvojea jo за tri glaaa protiv, os. izraje= 
non la se kou grupe radio ae-ianicara oanovica doprinoj . snanji na

" - 4 * * . у . - '• •;* **■
11» Izvjostilac dkenderija Veljko: Iznosi da boruvišne 

takae ostaju na nivou proalogodianjih.
Predlog Odluke usvojen je jednoglauno.

12. Izvjeotilac Skenderija Veljko.
Odbomik Haznadar Зкгшп 2bor rađnih ljadi u 'liolcnijalu" 

izjaaaio ез protiv visine maloprodajnog poroza^ jer ou cijoae yod 
ko>atrolom ili su zamrznute, a obaveze preduzeca ra tu.

Odbomlk (irozdaniđ ilivo j: Soatram da je C,j po eza na 
maloprodajai proaet autoraobila proviae i da će tine кошипа blti oštocoua јег će ae automobili kupovati u drugim mjestima.

Odboriaik Cigaaović Kilan: Smatra da ве o ziroa na potrebe 
ko.rui.ie ne moze ići na manju stopu poroza«

Predlog Očfluks usvojen je sa dva glaea jrotiv«

13. Izv joztilac Ci/janović . ilan*
Odbornik itodić Juško: Predlaže izmjenu formulacije člana

1.
Predsjedavajući i-ilorad ropović prodlaiie da зз usvajanje 

Odluke odloži i da stručna sluzba proispita forraulaciju ođluke
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i t t u  pogledu kažniavaoja gradjana kojl kupuju karto od preproda* 
vaca 1 u poglodu aogućnosti kažnjavanja za pokušaj«

Ugvajaaj? odluke odloieno je -$е£по*1ааае,ва tri slaea
protiv*

14, Izvjestilac je Ciganović ,Alan,

Ođboroik Bablć iivko: Sicatra da razlozi аз donošenje 
preiloćenog z kljućka nisu dovoljni, Skupčtina opštine je sainte=» 
reoovana za regulisanje unutrašnjih oinosa u organima uprave i dava* 
nje eaglasnoeti na piravilnike o regulisanje tih оЈпова a© prilika 
c ^kupStina prati i utiče na te odnoee,

irijedlog Z^ključka je usvojen jedaogla.no sa isajenom 
da u nadležnosti dkupštine opštine ostaje davanja saulataosti na 
Pravilnik o unutr&šnjoj organizacijiv djelokrugu rada 1 sioterntizae 
ciji rad.«ih mje&ta.

15, Izvjestilac je

irijedlog Zaklj.ička usvojen Js jednogla3no,

16, Izvjestilac je
Prijedlog Лдеаепја usvojen je jednogianno,

17» 21, Izvjeotilac je Krutjak Jcsip,
Piskusije nije fcilo i predloženi akti usvojeni su

jednoglano,
22, Izvjestilac jo Krutjak Joeip,

Odbornik Grozdanić Lalivoj: Smatra da ne bi trebalo 
isusiaati Vrbaa oko ušđa rijeoice Krupev jer se time saoo pogoduje 
ricolovoima. Predsjedavajudi Llilorad Popović objaanjava da ве 
rađi o zaštiti mrijeatilista u l-rupi,

trijedlo ; Рјезеаја usvojen je sa jodni' gl om protiv,

23* Izvjestilac jc Krutjak Joeip,
Prijedlug žaključka uevojen je jeanoglasno,

24, Izvjestilac je dkendcrija Veljko,
Prijedloti Rje^eoja ucvojen je jednoglaano«

25, Izvjestilac je Skonđerija Veflljko,
rrljellozi гјезепја o garancijam uavojeni su jedno*

glasno.
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26. Izvjestilao Јо RadovanoviĆ Drago.
Prijođlos Zakljuoka usvojen je Jeđnogl -ano.

27. lavjostiiac je Radovanović Drago.
Rrljedlog Zakljućka штеојап 3® jolnogl uno.

28. Izvjestilac je Dsbrovolni Dr.7olimir. 
Prijedlog Hjeseoja uevojen jejedncglasno.

29. Izvjer tilac Je Dobi'ovolai Dr.Veliisir. 
irioedlog Rjcčenja u<3Vojen Зо Jednogl sno.

ЗС. Iavjectilc je Dotrovolni iJr.V'ell.'tir,
Prijedlcg djeaenja ucvojen je ja dno laono.

31, Iz v je n tila c  je  Dobrovolnl Dr.Velimir. 

Prijedlog Rjeionja usvojon je  jednogl&ono.
32, Izvjeotilso je Dobrovolni Dr.Veliair, 

irijedlog Rješenja uavoj.n je jeC.nogl;j.. ;о.
33, do 39* Izvjeotilac .utiio Džavid.

I-rijedlozi гјеошја uavojeni зц jGdnogla~no.
4o.do 43. Isvjeetilao je Skenderija Vsljko.

Proloženl akti ucvo.jeni au jainogla .no.
44. Izvjectilac je Dobrovolni Dr.Volimir,

Irijedlog Rje.eaja uavcjea je jednoglasino.

Bjedniea je zavraena u 20 ćacova.

Sapissiicar
Dogol.ub Olujić



D H E V N I  R E D
za ajodniou Sku.atine od 29*3•1965» codine

(l^/PciJodloc Ргодгота цјеге adrGvatvonc zautito na području kojHne za 1965, c° *ino.
Izvjoutilac« Karaboc;ović Vidn

•J2ždtzvjc‘štaj SDK o radu za 1964, godinu na podruSju
oputino,

Izvjootilacl
оггаасija SoiLrotarijata za inopokcijoke poulo- 

vo o isvruonju zakljućaka sa ajodnice Slcuputine oputinc od 25,11, 
1964. cođine,

___ Izvjeatilac« Hrnjez itađovon
( 4, Izvjoutaj Gradjevinako, kaaunalno, Sanitamo,

Sta .bono i Игбпе inspekcijo o radu za 1964. codinu,
Izvjestilao Ilmjoz Rađovan

(5y Infomacija lavoda za druotveni razvoj, u ге- 
djenjo privrddo, plan i otatlatiku po pitanju prostanaa rada 
aoirvisa njosnih zajodnica i o nocućnoutim za njihovu roorjani- 
zaciju,

Izvjostilac« i.odić iado
( jS lP r :
(OJ ОГ£ј1
__ 'ijedlOi? Odluice o lznjonama i dopunana Odlu^o

o unutraunjoj orcjanizaciji i djoloiaruju rađa organa upravo 
Skupjtino opstino,

- t ( S ?

Izvjeatilac« Cijanović Kilan

na

Prijodlog Odlu^e o izcjenama i dopunam Odluke
0 sisto aatizaciji radnih njouta orjanc' uprave Skupjtino opctine,

Izvjestilact Cijanović Kilan
trijodloe Odluke o doprinooi a i poreslma tjrudjĐ-Ч ,
Izvjeotilac« Kosanović Jottip

c^v^rijcdloj Odluke o otopana opstinakih đoprinosa
1 poreza i o visini doprinooa i poroza koji se plaćaju u au- 
salni: iznosi ja,

Izvjoetilac* Kosanović J sip.
C2 V  -ijcdloj Odluk. o muji ;Inin : u l.iia .. oči ujis 

osnovioana doprinosa od zan-.tokili djelatn sti i o ijnittulnln ои- 
novicana doprin' sa od zanatjjih djolatnosti i doprinosa od sa- 
nostalnog vrjonja intelciitualnih usluja,koji se rozrezuju 
ргеша 3tvarnon lićnoa doaotku,

V -^^Iavjoatilac! Kosanović Jooi>,
^̂ U-iPrijodlo,; Odluke o koaunalnim takooraa,

Izvjestilac! Kosanović Josip
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12*^Prijedlog Odluke o iamjeni Odluko o op tinskom 

porezu na promet robe na malo u trgovini i ugostiteljotvu,
Iavjestilacs Kosanović Josip

. / 15, Prijodlog Odluke o zabrani preprođajo ulaanica 
za javne^priredbe.

Izvjestilaci Ciganović Milan
14, Erijedlog žiaidLjućka o ovlaštenju Savjeta za or- 

ganizacione i pravne poalove da daje saglasuost na opšte akte
0 uredjivanju miutrafinjib odnosa u radnoj zajednici organa upra- 
ve Skupštine općtine

Izvje3tilac* Ciganović Milan
15, Pcijodlog Zaključka o davanju sagla3no3ti na 

odluke savjeta osnovnih škola '’Milan Radman” i "Mladon Stoja- 
nović" o izdvajanju područnih škola u ;>argovcu i Đrakulići/ia
1 o njihovom spajonju u Osnovnu okolu /argovac,

Izvjeotilac* Memić Kidvan
16, Prijedlog Rjooonja o oonivanju Oenovne ukole 

Izvjcotilac* Monić Riđvan
Šargovac*

17, Prijedlog Odluke o gođišnjem planu oječa za 1965 
gouinu/za šume u gradjanakoj ovojini,

Izvjootilacs Krutijak Josip

oume u

ookog

18, Prijedlog Zaključka 0 odobrenju iokaza oječa za 
gradjanskoj svojini za 1964, godinu,

Izvjeotilac* Krutjak Josip
19, Prljedlog Zaključka 0 odobrenju iskaza зјоба Su- 

privrednog preduzeća Banja Luka za 1965. godinu,
Izvjoetilac* Krutjak Josip

20, irijedlog Zaključka o odobrenju plana sječa un- 
okogxprivrednog produzeća Banja Luka za 1965. godinu,

Izvjeotilac: Krutjak Jooip
I 21, Prijedlog Zaključka o odobrenju plana sjeoa kura- 

skog /rivrodnog oreduzeća Возапака Gra ;iška za 1965» godine,
Izvjostilac* Krutjak Jooip,

22, Pcijedlog Rjeocnja o davanju px*ava korioćenja 
biljeg~Ponda Ounovnoj organizaciji sportaklh ribolovaca B.Luka,

Izvjostilac: Krutjak Josip 
25, Prijodloj Zaključka o davanju saglasnooti na 

plan program unapređjenja ribarctva za 1965» godinu.
Izvjestilac* Krutjak Jooip



2к. Brijeđlog RJttaenja o prenoau neiakorištenih ai*edsta— 
va po aaj.au za ugo3it;eljuke objokta u Gorajea tiehoru i na ■ ohit— 
lucl’aa na llotcloko ugoatiteljekp produzoće ’Uoana" Banja Luka(

^  Izvjeotilac* O W J a t  Josip
25. Prijedlozi rješonja o davanju garancija*

26. Prijeđlog Zaključka o davonju prijcđloga Izvršnoe 
vijeću smiiH aa izrajcnu Odluke o odredjivanju ajoata koja зе 
anutraju пазе! ji a građskog isaraktera,

Izvjeotilac* Radovanović Brago
27* irijedlog Sakljućka o davanju prijedloga Skup.tinb^ 

sr^za za izajenu Odluke o određjivanju uzcg Gradjevins.cog recna 
au području opštine Bunja Luka,

Izvjestilac* Radovunović Drago
Prijedlog Rješenja o odredjivanju Zaštitne 

radionice "Obnova" orjanan korišćcnja na nokrotninanu opetonarod— 
no imovine(

Izvjestilac* 'obrovolni Dr. Velimir
Prijeđlog Rješenja o poništenju Rjošenja ГГОО 

Banja Luka Uroj BTD-365/1 od 18.11.1959* godine o đodjeli naciona- lizovanog zeizgradjonog gradjcvinskog zo iljišta Upravi ata lbene 
zajednice Banja Luka(

Izv.iostilacs Dobrovolni T)r. Veliair
$ОУ Prijedlog Rješenja o kupovini dvije otambone 

zgrađe vlasnlatvo Jokanović Aleiasandra i Šolaja rodjenu Jokanović 
Ksenije( Izvjestilac* Dobrovolni Dr. Velimir

Erijodl g Rjeoenja o prenoou prava koriutenja 
nacionalizovaaog zemljiota за Basili ragicc i .'larsllija ш  Saliba- 
gić Bekira( Zajimović Hatidžu i Zajimović Zlatku(

Q Izvjestilact Dobrovolni Dr. Velimir
у, Erijedloj Rješenja o preaoau prava aorištenja 

nacionalizovanoj ze.alji ..te sa ̂ ačić iorahima ш  liuhsinović Ilajri- 
ju i Sakiba,

^zvjeatilac* Dobrovolni Dr. Veliair
33* Prijodlog iiješunja o imenovunju Ko isije za 

razgraničeuje šunaKoj i poljoprivrednog zeioljišta,



Izv.iestilac: Gunić Džavid
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34. Prijcdlog Rjošonja o raziv :iju načelniim Se- 
icretarijata za unutraаћје poslove Skupštine opstine,

J  Izvjestiliic: Gunić Džavid
35. Erijedlos Rjćšenja o postavljanju naćelnika 

Seicretarijata za unutrašnje poslove Sfcupštino opštlne

J Izvjostilac: Gunić Džavid
36. Prijeđlog Rješenja o obrazovanju Konisije za 

ocjenjivanjo službcuika Skupštine opštino

J Isvjestilac: Gunić Džavid
37. PrijedlOG Rješenja o imonovanju predstavnika 

društvenc zajednice u Savjet radne zajednice Ponda za stambonu iz— 
{jradnju opčtine Banja Luka,

J Izvjestilaci Gimić Džuvid
38. Prijodlog Rješenja o inenovanju predstavnika 

Skupštine opštino u Koraisiju Udruženja RVI za njegovanjc tradici- 
ja iz rdđničkOG pokrcta IIOB,

39. Prijedlog Rjooonja o imonovanju predstavnika 
društveno zajednice u Savjot Osnovnu šlcolo Šargovac,

Izvjostilac: Gunić Džavid 
WraftqA.iMHidn дгаи к'нтг*-ја±Еиасдадк

NAKNADNI DNsIVNI RED
1. Prijedlog odluke o opštinskim adminiatrativni;a 

Izvjostilac: Kosanović Joslp
2* Prijedlos Odluke o opštinsldLn^^sudskim takoaoa, 

Izvjestilac Koranović Josip
3. Prijedlog Rješenja o davanju sa^lasnoati za prolon- 

jii'anje .crođita odobrenog PDI "Vrbas" iz sredstava LIP.
Izvjcstilac: Kosanović Jooip

4. Prijeđlog rješonja o davanju jarancija Opštoj bol- 
nici Banja Luka na investicione zajmove,

Izvjostilac: Kosanović Josip

taksaiaa:

(Q>5. /Prijodlog rješonja o uzimanju jiosjeda nacionallzo- 
vanog neiz?®roonog gradjevinskog zenljištn od ranijih vlasnika

Izvjestilac: Dobrovolni Dr., Velimir


